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Београд – САД не очекују да Србија призна Косово, али очекује да Београд нађе начин
да сарађује са Приштином, каже отправница послова у амбасади САД Џенифер Браш.

  

Очекујемо да Србија нађе начин да сарађује са властима у Приштини како би се нашла
практична решења за проблеме који погађају и једну и другу страну, рекла је Брашова у
интервјуу “Политици”. Она је додала да не верује да су после одлуке Међународног суда
правде у Хагу, могући нови статусни преговори између Београда и Приштине.

  

Када је у питању евентуално чланство Србије у НАТО-у, Брашова поручује да је то
одлука коју Србија сама треба да донесе, али и да Сједињене Државе, као чланица
Алијансе, сматрају да би чланство у НАТО-у било добро за Србију и да би од тога наша
земља имала бројне користи.

  

Брашова сматра да би Влада Србије требало да дефинише шта подразумева под војном
неутралношћу.

  

“Мени лично то још увек није јасно. С друге стране, чланство у НАТО-у даје јасноћу,
пружа јасан концепт, то је проширење мултилатералних односа”, каже она.

  

Она каже и да САД, будући да нису чланица ЕУ не могу да утичу на одлуке својих
европских партнера, али да Вашингтон пружа снажну подршку евроинтеграцијама
Србије.

  

“Неколико позитивних ствари је до сада већ урађено: визна либерализација и Прелазни
трговински споразум, што су све обећања која је председник Тадић дао у својој
предизборној кампањи 2008. године. Али, све то није било лако постићи, било је
потребно много рада и много разумевања од стране наших српских и европских
партнера”, каже Џенифер Браш.

  

Отправница послова амбасаде САД у Београду оцењује и да су односи две земље
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знатно побољшани у последње време и да за то одаје признање Влади Србије и
председнику Борису Тадићу, али и бившем америчком амбасадору Камерону Мантеру и
особљу амбасаде САД.

  

У изградњи бољих односа Београда и Вашингтона, подсећа Брашова, веома значајна
била је и посета потпредседника САД Џоа Бајдена Србији.

  

“С обзиром на то да Србија 30 година није имала посету тако високог званичника
америчке администрације, оно што је имао да каже о међународним односима и
политици САД према Србији – није могло да прође незапажено. Сматрам да је његова
посета донела веома важан преокрет у нашим односима и да је пружила нову наду ка
чвршћој билатералној сарадњи”, каже она.

  

Џенифер Браш очекује да ће сарадња Србије и САД добити нове подстицаје када у
јануару дође нова америчка амбасадорка Мери Ворлик.

  

(Политика)
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